

ARCHIVE n. 4
'Azza al-Tijānī

Part 1: General information

معلومات عامة

اسم الأرشيف - Name of the archive

Archive of 'Azza al-Tijānī

عزة التجاني

تاريخ المسح - Date of survey

2022/1/31

اسم المساحين - Surveyors

Imān Uthmān

ايمان عثمان

Şafa' Muḥammad Khayr

صفاء محمد خير

Maḥāsin Yūsif

محاسن يوسف

اسم مؤسس / منشى الأرشيف - Name of the creator of the archive

'Azza al-Tijānī

عزة التجاني

أسماء المساهمين المعروفين في الأرشيف - Names of known contributors of the archive

None

لا يوجد

تاريخ الأرشيف - History of the archive

The history of the archive covers the period of its owner's work in the Sudanese Women's Union She collected it during her work in Sudan and Cairo and when she joined the Sudanese Communist Party

تاريخ الأرشيف يغطي فترة عمل صاحبه في الاتحاد النسائي السوداني وقد قامت بجمعه اثناء فترة عملها في السودان والقاهرة وفترة انضمامها للحزب الشيوعي السوداني

General information on the association/person that own the archive - معلومات عامة عن الجمعية / الشخص الذي يملك الأرشيف

'Azza al-Tijānī Al-Ṭayyib, a member of the Executive Committee of the Sudanese Women's Union, moved between several countries and worked in Sudan, Egypt and Canada. During her travels she worked in the branches of the Women's Union in those regions.

عزة التجاني الطيب عضو اللجنة التنفيذية للاتحاد النسائي السوداني تنقلت بين عدة دول ومارست السودان ومصر وكندا وكانت تعمل خلال سفرها في فروع الاتحاد النسائي بتلك المناطق.

Location of the archive - موقع الأرشيف

[REDACTED]

Part 2

وصف المواد في المجموعة

Description of the material of the archive

تاريخ بداية المادة في الأرشيف - Date – begin of the material in the archive

1995م

تاريخ انتهاء المادة في الأرشيف - Date – end of the material in the archive

2017م

اللغات- Language(s)

Arabic

اللغة العربية

نوع من المواد - Type of material

Sawt al-Mara' magazine

مجلة صوت المرأة

Other Sudanese magazines

مجلات سودانية اخرى

books

كتب

Constitution of the Women's Union

دستور الاتحاد النسائي

statements

بيانات

Working papers

اوراق عمل

Photographs

صور فوتوغرافية

Sawt al-Mara' publications

نشرات صوت المرأة

Meeting minutes

محاضر اجتماعات

Posters

بوسترات

وصف أنواع المواد وحجمها

- Material types description and size

80 issues of *Sawt al-Mara'* (Issue 170-2017 AD), 10 issues of *Sawt al-Mara'* (Issue 170-2009 AD).

80 عدد من صوت المرأة (العدد 170-2017م)، عشرة اعداد صوت المرأة (العدد 170-2009م).

Five issues of the Sudanese *Al-Nafāj* magazine and one issue of *Al-Habāba* magazine.

خمسة اعداد من مجلة النفاج السودانية وعدد واحد من مجلة الهبابة.

Two books by Fāṭima Aḥmad Ibrāhīm (*Our Harvest in Twenty Years* and *The Book of Arab Women and Social Change*), a book on the Sudanese Personal Status Law 1991, issued by the Women's Union.

كتابين لفاطمة احمد ابراهيم (حصادنا خلال عشرين عام وكتاب المرأة العربية والتغيير الاجتماعي)، كتاب حول قانون الاحوال الشخصية السوداني 1991م اصدره الاتحاد النسائي.

Constitution of the Women's Union.

دستور الاتحاد النسائي.

Statements of the Women's Union.

بيانات خاصة بالاتحاد النسائي.

A working paper entitled *Women in Political Parties, the Case of Sudan*, a field study in 2007

ورقة عمل بعنوان المرأة في الاحزاب السياسية حالة السودان دراسة ميدانية 2007م

One photograph of Fāṭima Aḥmad Ibrāhīm.

صورة فوتوغرافية واحدة لفاطمة احمد ابراهيم.

Three issues of *Sawt al-Mara'* (Issue June 14, 1999 AD, Fifth Issue March 1996 AD, Issue March 16 2000 AD), which is a non-periodical bulletin issued by the Women's Union branch in Cairo.

ثلاثة اعداد من نشرة صوت المرأة (العدد 14 يونيو 1999م، العدد الخامس مارس 1996م، العدد 16 مارس 2000م) وهي نشرة غير دورية يصدرها فرع الاتحاد النسائي بالقاهرة.

Books containing the minutes of the Women's Union meetings and an inventory of membership.

دفاتر تحتوي على محاضر اجتماعات الاتحاد النسائي وحصر للعضوية.

Poster for the celebrations of the Women's Union, March 8, 2011.

بوستر خاص باحتفالات الاتحاد النسائي 8 مارس 2011م . 11

2 files containing statements and working papers related to the eighth conference of 2009.

2 فايل تحتوي على بيانات واوراق عمل تخص المؤتمر الثامن 2009م.

Papers of the Communist Party.

اوراق خاصة بالحزب الشيوعي.

An issue of Al-Kaātiba magazine (5th issue, June-July 1995), published by the Center for Research and Studies of Arab Women.

عدد من مجلة الكاتبة (العدد الخامس يونيو-يوليو 1995 متصدر عن مركز ابحاث ودراسات المرأة العربية .

Copyright - حقوق النشر

No

لامانع من النشر

Note on the conservation of the documents - ملاحظة حول حفظ الوثائق

Good conservatory state

محفوظة بشكل جيد

Sensitive issues - القضايا الحساسة

No

لا توجد

Conditions of access and use of the material - شروط الوصول واستخدام المواد

لامانع من الوصول اليها

No problem to access it

هل هناك ترتيب للوثائق؟ هل يوجد كتالوج؟

Is there an order of the document? Is there a catalogue?

لا يوجد

No